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DATUM AANWEZIG OPGESTELD DOOR 

24 – 10 – 2023  Sebastian, Roger, Rob, Mark, Nina Nina 

 

VERGADERING 

 
AGENDAPUNT 

 

TOELICHTING AFSPRAKEN INSTEMMING/ADVIES 

Opening en vaststellen 

agenda 

Bij gebrek aan een voorzitter opent Roger de 

vergadering en stelt de agenda vast.  

  

Ingekomen post/ 

mededelingen 
• Roger heeft momenteel geen toegang tot 

de MR mailbox.  

• Oud mr-leden hebben momenteel nog 

toegang tot de MR mailbox. 

Nina past de 

bevoegdheden aan 

in teams en kijkt 

met Roger naar 

het koppelen van 

het postvak.  

 

Introductie / kennismaken 

met nieuwe directeur 

Sebastian is goed geland en ontvangen binnen het 

team en PlatOO. Heeft een fijne coaching 

samenwerking met collega directeur Michiel (de 

Ruimte). De Jenaplanontwikkeling is verder dan 

verwacht. Rekenen is een groot aandachtspunt, ook 

vanuit de nieuwe methode. We werken nog niet op 

dezelfde wijze, maar zijn daarin allemaal bereid om 

daarvoor te gaan. Er lagen ook wat prioriteiten op 

gebied van formatie in de onderbouw. Dit hebben 

we d.m.v. intern schuiven kunnen oplossen en met 

het aannemen van een LIO-stagiaire (Lineke). 

Ondanks het werken in gesloten stamgroepen 

zoeken de collega's elkaar nog veel op voor de 

samenwerking. 

  

Nieuwbouw  

• Stand van zaken 

• Begroting  

 

• Er is inmiddels een definitieve 

opleverdatum. Zonder tegenslagen zal de 

oplevering 19 januari zijn. Binneninrichting 

zou dan ook klaar kunnen zijn. De 

buiteninrichting zal dan nog niet klaar zijn. 

Verwachting is dat de buiteninrichting in 

maart klaar zal zijn. In de meivakantie is nu 

de wens om de aanpassingen aan de 

nabijgelegen straten te voltooien. Deze 

vraag ligt nu bij de gemeente. Sebastian 

laat de ruwe schetsen zien en geeft 

toelichting. Het voorstel is om 3 

verhuisdagen te plannen. 1 voor de 

carnavalsvakantie en 2 na de 

carnavalsvakantie. Daar stond al een 

maandag gepland waarbij Het Kan de 

studiedag verzorgd. Voorstel is om dan de 

dinsdag, woensdag na de vakantie te 

pakken en voor de vakantie donderdag een 

halve dag en vrijdag vrij. Het team heeft 

 MR is akkoord met het 

voorstel om 

verhuisdagen te 

plannen rond de 

carnavalsvakantie.  

Donderdagmiddag 8 – 

2 kinderen vrij (vrije 

middag van vrijdag 

verschoven) 

Vrijdag kinderen vrij 

(verhuisdag 1) 

Dinsdag 20-2 

verhuisdag 2 

Woensdag 21-2 

verhuisdag 3  
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dan donderdagmiddag en vrijdagochtend 

tijd om in te pakken. MR is akkoord met dit 

voorstel.  

• Voor de vakantie gaf Sandra aan dat we 

met een tekort zaten op de begroting. Voor 

nu vallen we binnen de begroting voor de 

binneninrichting, er komen nog wat 

kostenposten bij. De buiteninrichting wordt 

nog krap, er kunnen eventueel nog wel 

inkomsten gegenereerd worden door 

andere gebruikers van het gebouw en de 

buitenruimte zoals Korein. Er is ook een gift 

vanuit de Lionsclub geweest. De ouderraad 

doneert ook een bedrag voor een 

speeltoestel. Er komt een contract bij voor 

de afvalverwerking met van Happen. 

Sebastian is in overleg om subsidie te 

krijgen voor een voedselbos. Dat zal 30 m2 

beslaan en planttijd zal rond november 

vallen. We hopen de kinderen daar een rol 

in te kunnen laten spelen. 

Informatiemarkt evaluatie Opkomst bij de infomarkt was minder dan vorig jaar. 

Het kraampje MR was niet erg in trek. Ouderraad 

was positief over de hoeveelheid en de inhoud van 

de onderwerpen. Ze misten het stukje ontmoeten. 

Wie hoort bij wie. De onderbouw heeft dit nog apart 

opgepakt. Voor de volgende keer willen we dit 

oppakken. Er is ook de behoefte aan een 

ouderavond over Jenaplan. Dat zouden we het liefst 

in het nieuwe gebouw plaats laten vinden. 

  

Overige onderwerpen 

vanuit directie 
• Vraag vanuit ouder of de kinderen vrij 

zijn/later naar school komen op 6 

december.  Dat is niet zo gepland in de 

jaarplanning. We plannen een late inloop. 

Om half 10 start de klas, kinderen zijn 

welkom om eerder te komen, dan mogen zij 

spelletjes doen in de klas en eventueel 

gekregen speelgoed meenemen.  

• Mark vraagt hoe het zit met taal. Daar 

hebben we nu een methode voor, maar 

geen verbetertraject. Deze methode was bij 

de oud-krommenhoek collega's al bekend. 

In de klas passen we verwachtingen aan op 

basis van voorkennis van de kinderen. We 

zetten nu ook in de weekplan 

spelopdrachten. 

• Er is wat onrust ontstaan bij ouders over 

hoe de BSO vormgegeven gaat worden. Het 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorlichting vanuit 

Korein (en 

school?) 

MR akkoord met 

voorstel van late inloop 

op 6 december. School 

start om half 10.  
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plan is om een voorlichting te geven aan 

alle ouders die gebruik maken van de BSO. 

GMR • PGMR leden moeten contact hebben met 

de voorzitter van de MR. Er is nog steeds 

een vacature voor de oudergeleding. 

statuten zijn overgenomen zoals wettelijk 

geregeld, geen bijzonderheden. De 

onderwijsinspectie komt naar PlatOO en 

gaat 4 scholen bezoeken. 2 scholen zijn al 

uitgekozen, 2 scholen worden later nog 

bekend gemaakt. 

  

MR na fusie 

• Bezetting 

2023/2024 

• taakverdeling 

• We moeten verkiezingen gaan organiseren 

en eerst de vacature uitzetten. In de 

volgende nieuwsbrief willen we dit al 

uitdoen. Interesse sturen naar ons 

emailadres. Bij meerdere aanmeldingen 

verzoeken we om een motivatiebrief en 

plannen we verkiezingen.  

• Formeel gezien hebben we een voorzitter 

en secretaris nodig.  

• Rob gaat binnenkort WMS congres.  

checken of het meest recente jaarplan erin 

staat.  

Roger neemt de rol 

van voorzitter op 

zich en Nina de rol 

van secretaris 

 

Plannen 

vergaderdata tot 

einde schooljaar. 

 

Roger gaat 

erachter aan om 

de website 

geupdate te 

houden. 

 

 

Afsluiting    

 
 


